Roston-On-Don

My native city is Rostov-on-Don. It is the capital of the Don area. It was founded in 1749. It is situated on the right bank of the river Don. 

In the past Rostov was a small town with small population. But now the territory of Rostov-on-Don is 380 square kilometres and the population is more than one million people. 

Our city is a big industrial, scientific and cultural centre in the South of Russia. The plant “Rostselmash” is known not only in our country but abroad as well. 

The largest scientific and educational establishment is the Rostov State University, which was founded in 1915 and now has more then ten faculties. 

In Rostov there are four theatres: Gorky Drama Theatre, Musical Comedy, Puppet Show, Theatre of Young Spectators. The Gorky Theatre is surrounded by a large park named after the October Revolution. It is one of many parks and gardens which make Rostov a green town and where Rostovites like to walk on a nice sunny day. 

During the Second World War Rostov-on-Don was occupied twice (1941 and 1942). The war cost Rostovites huge losses in life. That is why in the city there are a lot of monuments devoted to the war years and people who gave their lives for our peaceful life. 

Rostov-on-Don is a large transport centre. It is not only a big knot of railways and airways but it is also the port of five seas (the Baltic, the White, the Caspian, the Black and the Sea of Asov). 

Nowadays Rostov-on-Don as many other cities and villages in Russia is undergone the process of economical changes. Factories and plants can hardly survive in the conditions of deep economic crisis. But we hope that in some years people will be able to overpass all the difficulties and Rostov-on-Don will occupy its place of one of the biggest industrial cities of Russia.

Перевод текста: Roston-On-Don 

Мой родной город - Ростов-на-Дону. Это - капитал области Дона. Это было основано в 1749. Это расположено на правильном банке реки Дон. 

В мимо Ростова был маленький город с маленьким населением. Но теперь территория Ростова-на-Дону - 380 квадратных километров, и население - больше чем один миллион человек. 

Наш город - большой индустриальный, научный и культурный центр на Юге России. Завод “Rostselmash” известен не только в нашей стране, но и за границей также. 

Наибольшее научное и образовательное учреждение - Ростовский государственный университет, который был основан в 1915 и теперь имеет более тогда десять способностей. 

В Ростове есть четыре театра: Театр Драмы Горького, Музыкальная Комедия, Кукольное представление, Театр Молодых Зрителей. Театр Горького окружен большим парком, названным в честь Октябрьской Революции. Это - один из многих парков и садов, которые делают Ростов зеленым городом и где Rostovites любят идти в хороший солнечный день. 

В течение Второй Мировой войны Ростов-на-Дону был занят дважды (1941 и 1942). Война стоила огромные потери Rostovites в жизни. Именно поэтому в городе есть много памятников, посвященных военным годам и людям, которые дали их жизни для нашей мирной жизни. 

Ростов-на-Дону - большой транспортный центр. Это не только большой узел железных дорог и воздушных трасс, но и это - также порт пяти морей (Балтия, Белое, Каспийское, Афроамериканец и Море Азова). 

В настоящее время Ростову-на-Дону так много других городов и деревень в России подвергаются процесс экономичных изменений. Фабрики и заводы могут едва выжить в условиях глубокого экономического кризиса. Но мы надеемся, что в людях нескольких лет будет в состоянии перейти все трудности, и Ростов-на-Дону займет его место одного из самых больших индустриальных городов России.

